
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

24.04.2015                                              м.Черкаси                                         № 24 

 

 

 

Засідання постійної комісії з питань  

агропромислового комплексу,  

соціального розвитку села та земельних відносин 

 

Всього членів комісії   - 6 

На засіданні присутні  - 4: 

 

Голова комісії                       - Корнієнко В.І.  

Секретар комісії                    - Полях В.І. 

Члени комісії                         - Буцько С.А., Северин М.Ф. 

 

Відсутні 2:                              - Харламов О.В., Васецький О.В. 

 

Запрошені: 

Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Точений Іван григорович- заступник директора Департаменту 

агропромислового розвитку облдержадміністрації – начальник управління 

агропромислового виробництва та продовольства 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VI 

«Про обласний бюджет на 2015 рік» 

Доповідає: Митюк  

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора 

Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

   

2. Про зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради № 30-

3/VI від 27.11.2009 року «Про програму підтримки розвитку 



сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 

період до 2015 року» 

Доповідає: Точений  

Іван Григорович 

- заступник директора 

Департаменту агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

   

3. Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських кооперативів 

у Черкаській області на період до 2020 року 

Доповідає: Точений  

Іван Григорович 

- заступник директора 

Департаменту агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

   

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка  поінформувала про внесені зміни до рішення обласної 

ради від 21.01.2015 № 36-1/VI «Про обласний бюджет на 2015 рік». Тетяна 

Сергіївна більш детально зупинилась на змінах, що стосуються 

агропромислового комплексу. Текст проекту рішення та пояснювальної 

записки додається до протоколу (додаток 1). 

 

В обговоренні брали участь:  Корнієнко В.І., Северин М.Ф.,         

Буцько С.А., Полях В.І. 

 

Корнієнко В.І. запропонував підтримати проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про внесення змін до рішення про обласний бюджет 

на 2015 рік» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Точеного І.Г., який поінформував членів постійної комісії, що 

спеціалісти Департаменту здійснюють щоквартальний моніторинг діяльності 

сільськогосподарських кооперативів. На сьогодні в області створені 63 

кооперативи, із них 29 функціонувало у 2014 році. Вісім 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів створено у 

Монастирищенському районі, шість –Канівському, п’ять – Лисянському, по 

чотири – у Жашківському, Золотоніському, Кам”янському, Корсунь-

Шевченківському, Смілянському районах, по три – в Уманському, 

Звенигородському, Катеринопільському, Тальнівському, Чигиринському, 

Чорнобаївському, по одному кооперативу створено у Городищенському та 

Маньківському районах. 



 Не створено жодного сільськогосподарського обслуговуючого 

кооперативіву у Драбівському районі. 

 Департамент забезпечує осіб, бажаючих створити кооперативи, 

необхідними навчально-інформаційними матеріалами, а також надає 

консультаційну допомогу. Також Іван Григорович звернувся до членів 

постійної комісії з проханням від Департаменту агропромислового розвитку 

про зняття контролю в постійній комісії рішення обласної ради № 30-3/VI від 

27.11.2009 року «Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на період до 2015 року» у 

зв’язку із закінченням її дії. Інформація про хід виконання програми 

додається (Додаток 2). 

 

 В обговоренні брали участь:  Корнієнко В.І., Северин М.Ф.,         

Буцько С.А., Полях В.І. 

  

Корнієнко В.І. запропонував підтримати інформацію про виконання 

рішення обласної ради № 30-3/VI від 27.11.2009 року «Про програму 

підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у 

Черкаській області на період до 2015 року» та рекомендував у зв’язку з 

закінченням терміну дії програми рекомендувати сесії обласної ради 

припинити дію рішення обласної ради № 30-3/VI від 27.11.2009 року та зняти 

його з контролю. 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати інформацію про виконання рішення обласної ради № 30-

3/VI від 27.11.2009 року «Про програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 

період до 2015 року» та у зв’язку із закінченням терміну дії програми 

рекомендувати сесії обласної ради припинити дію рішення обласної ради № 

30-3/VI від 27.11.2009 року «Про програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 

період до 2015 року» та зняти його з контролю. 

 

 «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Точеного І.Г., який поінформував депутатів про програму підтримки 

розвитку сільськогосподарських кооперативів у Черкаській області на період 

до 2020 року. Також зазначив, що на сьогодні в області створено 63 

кооперативи, які за видами діяльності поділяються на: 25 

багатофункціональних, 8 заготівельно-збутових,  1 переробний та 29 інших 

(молочарських). Серед зазначених кооперативів за напрямами діяльності 

практично відсутні м’ясні, плодоовочеві тощо. У рамках Програми 

планується створити комунальне підприємство „Регіональний навчально-

практичний Центр розвитку багатофункціональних кооперативів“ та 

щонайменше 50 сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів. 



Реалізація Програми в цілому сприятиме становленню та веденню 

ефективного сільськогосподарського виробництва, де підприємницька 

зацікавленість складатиме основу економічної мотивації, а інноваційна 

модель розвитку стане рушійною силою економічного зростання Черкаської 

області. 

 

В обговоренні брали участь:  Корнієнко В.І., Северин М.Ф.,         

Буцько С.А., Полях В.І. 

 

Корнієнко В.І. запропонував проект рішення «Про програму підтримки 

розвитку сільськогосподарських кооперативів у Черкаській області на період 

до 2020 року» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:  

проект рішення «Про програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських кооперативів у Черкаській області на період до 2020 

року» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                         В.І. Корнієнко 

                                            

Секретар комісії                                                                  В.І. Полях 


